
PROTOKOLL nr 17

vid sammanträde den 27/10/58 i Djurgårdens Idrotts
förenings överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Eckerbrant, Lövdahl, Norén och
Liliequist samt under §§ 134 - 139 Nordlund

Förhindrad: Rinman.

Lift i Saltsjöbaden:
§ 134.

Meddelande ordföranden att dir. Josef Andersson i Saltsjöbadsbolaget 
utbett sig att i fortsättningen alla underhandlingar om anskaffningar, 
arrangemang etc. i Saltsjöbaden skall gå endast genom honom och Åke Dunér. 
Någon utfästelse, att hans bolag skall bekosta en lift för DIF:s räkning 
ansåg han inte föreligga. Den av Djurgårdens slalomsektion utlovade lifter 
utgöres av en replift och bedömdes som tillräcklig för våra slalomåkares 
förhållanden. Kontakt skall i ärendet tas med Erland Almkvist i sektions
styrelsen. Möjlighet till vissa fria resor t.o.f. Saltsjöbaden hade ställts 
i utsikt.
Skidangelägenhet:

§ 135.
I närvaro av E. Nirling och F. Mikaelsson diskuterades ett bostadsärende, 

i samband med vilket M. meddelades visst tillvägagångssätt för snabbare 
avancemang i bostadskön.
Nirling rapporterade att Sven-Erik Lindgren och Gösta Blomkvist valts 

son nya ledamöter i sektionsstyrelsen, vilken i övrigt blivit omvald. 
Därmed hade styrelsen utökats med två man. Sektionen tillönskades ett fram
gångsrikt tävlingsår av ÖS.

Från slalomsektionen föredrogs rapport om dess vid årsmöte nyvalda sty
relse med Erland Lison Almkvist som ordförande.

Kommitté för lokalfråga:
§ 136.

Från brottningssektionen hade infunnit sig L. Öberg, H. Öberg och A. 
Bruhn för överläggning om bl.a. sektionens anslagsäskande. Från ÖS betona
des, att de ekonomiska resurserna vad huvudkassan beträffar inte voro så
dana, att möjlighet förelåg att tillgodose brottningen med det begärda 
anslaget på kr. 7.128:90. Då en väsentlig del av kostnaden avser lokal 
hyra, beslöts att samordna ärendet med motsvarande anslagsäskande från 
boxningssektionen och med den diskutera ett förslag om samgående mellan 
de bägge sektionerna om en gemensam lokal.

I närvara av boxningsstyrelsen, representerad av B. Modigh, K. Hammargren, 
Gerh. Carlsson och T. Starck, återupptogs därefter förhandlingarna. Från 
boxningen anmäldes ett positivt intresse för en gemensam lokal, medan 
brottarna med sitt behov av fem träningsdagar trodde på svårigheter i ett 
samgående. Möjligheten att utbyta de två nuvarande lokalerna mot en enda 
större sådan diskuterades likaledes. Lennart Öberg antydde en möjlighet 
för DIF att via Engelbrekts ungdomsråd få dispositionsrätt till en pla
nerad större inomhuslokal i gamla Östermalmsfängelset. För att närmare 
kunna undersöka alla lokalmöjligheter beslöts utse en kommitté på fyra 
man, som valdes enligt följande: H. Lövdahl och I. Norén från ÖS samt 
L. Oberg och B. Modigh från brottning resp. boxning.
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Rapport i boxning:
§ 137.

Modigh lämnade rapport om boxningstävlingen med irländskt deltagande 
i samarbete med Örnen och Balder. Ett mindre netto kunde påräknas från 
tävlingen i Stockholm. Ett något större netto (kr. 1.000:-) hade senare 
uppstått på ett arrangemang i Västerås. Sektionen hade ytterligare en 
tävlingsdag, 23 ell. 24 jan. 1959 med deltagande av en trupp östtyska boxare. 
Möjligheten till ett större netto på detta arrangemang bedömdes dock som 
inte särskilt stora, varför sektionen räknade med underskott på sin sä
song. Kostnadskalkyl för nämnda tävling skall i god tid levereras till 
ÖS. På förfrågan om generellt nekande av sanktion för sektionens till
tänkta arrangemang förelåg från ÖS:s sida, upplystes sektionen att så 
ej var fallet.

Protokollsjustering:
§ 138.

Föredrogs protokoll nr 16 av den 20/10/58. Beslöts göra den ändringen 
i § 122, att fotbollstränarens löneförbättring med 5 % på nuvarande års
lön kr. 18.000:- fixerats till kr. 100:- pr månad. I övrigt godkändes 
protokollet i föreliggande skick.

Ekonomisk ställning:
§ 139.

På begäran lämnade ordföranden en del upplysningar om föreningens eko
nomiska situation i dagens läge, utvisande att i runt tal kr. 70.000:- 
fanns bundna i fastigheter med betryggande säkerheter. Föreningens engage
mang i annan form i bostadslägenheter visade i några fall att åtgärder 
för att hävda föreningens krav på bl.a. Folksam borde vidtas. Härför er
höll Nordlund uppdrag ta kontakt med vederbörande i detta företag och 
därvid återigen i fråga om Jonnie Nyströms skuld försöka åstadkomma ett 
av ÖS godtagbart resultat.

ÖS-representant på fotbollsresa:

§ 140.
Meddelade ordföranden att som ÖS-representant på fotbollens höstturné 

till England etc. Stig Eckerbrant av honom i samråd med fotbollsstyrel
sen ansetts som mest lämpad för att fullgöra vissa uppgifter. Sedan sek
reteraren förklarat att ÖS utan hänsynstagande till intressen utanför 
ÖS skulle utse sin man och därvid upplysts om att fotbollsstyrelsen i ett 
sådant fall kunde tänkas sätta sig emot dylik representation, uttalade 
sig sammanträdet för att dylika frågor skulle avgöras enligt en gång 
överenskommen turordning.

Härefter utsågs Eckerbrant att vara ÖS-representant på nämnda resa.

Anslag till sektionerna:
§ 141.

Efter diskussion beslöts att på grund av brist på tillräckliga medel 
skära ned de av sektionerna begärda anslagssummorna enligt följande för
delning och utan angivande av om ÖS i övrigt godkänt de olika budget
förslagen:
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boxning: 3.000 kronor
brottning: 3.000 "

bordtennis: 3.000 "

handboll: 3.000 "

orientering: 500 "

damidrott: 500

Intet anslag till bowling, curling, konståkning.

Att behandla i annat sammanhang: skidor och slalom

Att behandlas av fotboll: bandy.

Som väg att bättra på de ekonomiska möjligheterna skulle sektionerna 
anvisas att gå vägen via fritidsgrupper.

Förslag till skidutmärkelser:

§ 142.
Överlämnade Dunér och Eckerbrant sitt enl. protokoll nr 16, § 128, 

uppdrag förslag till utmärkelser från Svenska Skidförbundet. Förslaget 
rekommenderar följande:
silverplakett:
Evert Nirling 
Åke Dunér
Sven P. Johansson

(I fråga om Nirling 
och Johansson skall 
dock först undersökas 
om de tidigare erhållit 
föreslagen utmärkelse)

bronsplakett:
Stig Eckerbrant

diplom:
Ingvar Norén 
Carl Liliequist 
Gunnar Rinman 
Gerhard Löwgren 
Tore Angantyr 
Björn Lindgren 
Lennart Höglund 
Erland Almkvist 
Dan Netzell 
Åke Johansson 
Knut Falk 
Stig Hammar

Uppdrogs åt sekreteraren vidarebefordra förslaget till Svenska Skid
förbundet.


